



GREEN FOOD BOX

Welcome to your Local Green Food Box Program for

Local agencies and partners have been hard at work bringing the Green Food Box program to your community. Our priority is providing you with a variety of fresh fruits and vegetables at a low cost.

Upon pick-up of your produce you can purchase your box for the following month. Please bring reusable bags in order to bring your produce home.

**Please keep this page for future reference,
or mark these dates on your calendar:**

ORDER/PAY BY	PICK-UP ON

ORDER LOCATIONS

PICK-UP LOCATIONS

105-0502b NUT-9115_B (14)

For more information about the Green Food Box program in your area, please call



LA BOÎTE VERTE

Bienvenue à votre programme local de La Boîte verte de

Les organismes et partenaires locaux travaillent fort pour offrir le programme la Boîte verte dans votre communauté. La priorité est de vous apporter une variété de fruits et légumes frais à bas prix.

Lorsque vous venez chercher vos fruits et légumes, vous pouvez acheter votre boîte pour le mois suivant. Veuillez apporter des sacs réutilisables pour rapporter vos aliments à la maison.

**Veuillez conserver ce feuillet pour consultation future
ou inscrire ces dates à votre calendrier :**

COMMANDER/PAYER AVANT LE	RAMASSER LE

SITES DE COMMANDE

--

SITES DE CUEILLETTE

--

Pour de plus amples renseignements sur le programme de la Boîte verte dans votre région, veuillez appeler au